
Styremøte i Norsk Spaniel Klub  

avdeling Sogn og Fjordane 

10. juni 2018 på Eid i samband med sporprøve 

Til stades:  Laila Røneid, Inger Handegård, Hilde Rotihaug 

Nr Sak Kven gjer kva når 

 Gjennomgang av saker frå forrige møte  

 Nye saker  

7-18 Nytt system for blodsporprøver 
Hugseliste mens me enno har ferske erfaringar:  
- Krev internett-tilgang dersom me skal kunne gi ut kritikkar på 
sjølve prøven.  
- Viktig å informere dommarane/prøveleiar me brukar om å 
sjekke avkryssing på skjema då systemet overstyret premiering 
ut frå avkryssingane 
 

 
 

12-18 Sporprøven Eid  
Regionmesterskap laurdag 
Kjell Åge Birkeland, Birger Hogrenning og Arve Nes dømte. 
Prøveleiar laurdag Morten Norheim. Prøveleiar søndag Bodvar 
Årskog. 14 spor gått laurdag, 12 søndag. Det vart ein varm, tørr 
men vellukka prøve. Regionmester vart  Lykkehunden Ballint til 
Aksel Myklebust, Nordfjordeid 
Me lagar hugseliste for framtidige sporprøvar for å hjelpe 
arrangørane.  
 

Inger lagar hugseliste. 
Inger legg ut bilder og legg ut på 
NKK NV 
Laila styrer dogweb med hjelp 
av Hilde. 
 

13-18 JAL og apport prøve – problem med å få dommar 
Har spurt fleire – starta hausten 2017 
Laila har sendt to epostar til leder JK – venter enno på svar 
Me har fått dommar som kan dømme FØR søkt prøvetidspunkt – 
men då må me finne ein dag alle som har meldt på til no kan gå 
(påmeldt til no 1 BK apport, 1 FK apport) 

 
Laila kontaktar NKK og høyrer 
om me kan flytta prøven grunna 
problem med å få dommar.  
Inger oppdaterer info på FB, 
dogweb sender ut informasjon 
til alle medlemmene/påmeldte 
når me har fått svar 

14-18 Godkjent søknad om elevstatus-ettersøk 
Me har fått søknad frå Morten Norheim. Søknaden er godkjent 
og vert sendt NKK med vår anbefaling. Me lagar dommarkurs i 
samband med dommarsamling hausten 2018/vinter 2019. 
 

 
Inger sender vår anbefaling til 
NKK 
 

15-18 Fått aktuell kandidat for JAL-dommar utdanning 
Styret er svært positive. Må sende inn formell søknad med 
dokumentasjon mm. 
 

 

 Utsatte saker  

   

 

Neste styremøte  - dato vart ikkje satt. Laila kallar inn. Opprettar arrangement på styregruppa på FB 

Alle melder inn saker der.       Ref Inger 

 


